
澳門大學教職員 尊享優惠 

尊享優惠 
 

• 享額外$240月費回贈優惠 
        (適用於申請指定流動電話月費計劃) 

 

優惠推介 
 

• 流動電話月費優惠 
        淨月費計劃$168/三地數據任用，啱晒隨時周圍玩 

        送雙倍通話分鐘 

  

• 居家光纖寬頻月費優惠 
        $330 / 1Gbps 光纖 360° 超級Wi-Fi，搞掂全屋 Wi-Fi覆蓋 

 

查詢其他優惠 / 申請快線： 
8891 5377 

註：  
- 客人需出示與服務登記人同名之相關證明文件方可享特別優惠。此優惠期至2025年12月31日。如有更

改，則以當時最新資訊/優惠為準，恕不另行通知。 
- $240月費回贈優惠只適用於申請指定流動電話月費計劃，回贈將以每月$10，分24期派發至所屬賬戶內，

每個客戶只可享優惠乙次。 
- 三地月費$168已包含澳大教職員專享之額外月費回贈優惠，原優惠月費為$178。 



尊享 (合共1000三地分鐘) 

內地號碼每月$18▲，再加送香港號碼 

一卡多號穿梭三地更輕鬆，收發短訊、Call 的、訂枱更方便 

▲ 此優惠只適用於新申請內地/香港電話號碼服務之客戶，首 12 個月優惠月費為$18 (內地號碼)，期後，如客戶繼續使
用內地及香港號碼，月費將回復至原月費 $28 收取。 (分別以內地/香港號碼計算) 
 
註： 
- 以上優惠只適用於新申請 / 轉台 / 現有月費升級之無產品合約束縛客戶，客戶若於申請日前 2 個月內有取消或降級服

務紀錄，該客戶將不可獲得此優惠。且以上月費計劃已包含澳大教職員專享之額外月費回贈優惠。 
- 月費計劃$168 包含 25GB 全速數據，且於發單月內，當客戶所使用之累積流動數據用量超過全速數據上限，數據傳輸

速度（上載及下載）將被限制至不低於 １Mbps。 
- 以上優惠受相關之服務條款所約束。 

三地均有多個網絡選擇 助您穩定連線 

每月 $168 / 數據任用 
 

每月 $128 / 18GB 

三地淨月費計劃 

更多月費優惠 



居家光纖寬頻月費優惠 

-  *此優惠只適用於新申請 / 現有月費升級且無產品合約束縛之客戶。客戶若於申請日前 2 個月內有取消 / 降
低服務計劃，並重新申請，該客戶將不可獲得此優惠。 
- 客戶需簽署 24 個月合約。 
- 以上優惠受相關之服務條款所約束。 

 

詳情 



Exclusive Offer For  
UM Teachers & Staffs 

Exclusive Offer 
 

• Enjoy $240 rental rebate offer 
        (only applicable to selected mobile monthly plan) 

 

Offer Highlight 
 

• Mobile offer 
       $168/month for 3-destinations unlimited data usage  

       Double up the Voice Minutes 

 

• Internet offer 
       Residential Fiber 360° Super Wi-Fi  $330 / 1Gbps 

 

Details / Apply：8891 5377 

Notes： 
- Customer is required to provide the valid documents which under same registrant, to enjoy the 

offer. which under This offer is valid until  31 / 12 / 2025. This offer price is subject to change 
without prior notice.  

- $240 rental rebate offer is only applicable to selected mobile monthly plan, the offer will rebate 
to related account with $10 x 24-month, each customer only enjoys once. 

- The monthly plan $168 is included extra rental rebate offer and original monthly plan is $178. 
 



(Total 1,000 voice minutes) 

Mainland China Mobile No. $18/ Month， 

& Free Hong Kong Mobile No. ▲ 

 1 Card Multi No. enables you to handle multiple services 

in 3 destinations more conveniently 

▲This offer is only applicable to new subscribers applying for the Mainland China / Hong Kong Mobile No., for 
the first 12 months, customers can enjoy a special monthly rental of $18 (Mainland China). After offer period, it 
will resume to its original monthly rental ($28 for each mobile no.) if customers agree to continue to use the 
service. 
Note： 
- The offer is only applicable to customers applying for a new mobile connection or port-in or those who are 

not currently bound by other mobile service contracts with rental upgrade. Should customers cease / 
downgrade the service within the last two ( 2 ) months from the date of this offer application. Above monthly 
plan is included the exclusive rental rebate offer. 

- The plan included 25GB full speed data and during the bill month, once the accumulated local data usage of a 
customer exceeds the FREE Full Speed Data, the data transmission speed (upload and download) will 
automatically be adjusted to no less than 1Mbps. The actual data transmission speed may vary due to various 
conditions such as the current network connection, the location, the device used, the number of concurrent 
users, the visited website(s) or other factors 

- Customers are bound by the respective service agreement.  

$168 / Unlimited data usage 

$128 / 18GB 

3-destinations Sim Only Plan 

More 



Fiber Broadband - Generation Gbps 

- Note :  
- *The offer is only applicable to customers of no product contract bound who new subscribe / upgrade to 

specified Fiber Broadband Plan with rental upgrade. Should customers cease or downgrades the Internet 
service account within the last two ( 2 ) months from the date of this offer application, will not be 
considered as new subscribers and thus, will not be eligible to enjoy any of the benefits on this offer. 

- Customers are required to sign a service contract with a 24-month.  
- Customers are bound by the respective service agreement.  

 
 

Details 


